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Sinds de oprichting van gemeente De Wolden in 1998 heeft er bij mijn weten geen enkel 
onderwerp de politieke agenda van het dorp Zuidwolde zo bezig gehouden. Het is ook 
jammer dat in het jubileumjaar van 750 jaar Zuidwolde het hier over moet gaan.  
 
In de pers heeft de wethouder het over een handje vol mensen die tegen zijn. Maar dat 
blijkt niet uit de ruim 2.300 inwoners van gemeente De Wolden die tot nu toe de petitie 
“geen 50 amv’s op één locatie” hebben ondertekend. Ook de crowdfunding, waar binnen 
no-time een flink bedrag bij elkaar is gedoneerd en nog steeds donatie op binnen komen, 
geeft aan dat de inwoners van Zuidwolde, met elkaar tot veel bereid zijn om een opvang 
van 50 amv’s op één locatie te willen tegen houden. Daarnaast zijn er op veel plekken in 
en rond het dorp pamfletten voor de ramen geplakt en spandoeken opgehangen om het 
ongenoegen van de aanpak van het college duidelijk te maken. 
 
En waarom moeten wij ons überhaupt uiten op deze manier? U, raad, heeft het college 
toch een helder handelingskader meegegeven, waarmee een opvang binnen De Wolden 
gezocht kan worden. Veelal wordt de spreidingswet aangehaald als de kwaaie genius 
van dit voorgenomen besluit. Maar zou het dan niet veel logischer zijn, in de geest van 
deze wet, om dan ook de amv’s te spreiden over De Wolden?  
Voor ons college blijkbaar niet! Maar waarom ze dit willen wordt ook niet uitgelegd. 
Sterker nog, we worden alleen bang gemaakt dat er anders meer moeten worden 
opgevangen. Flauwekul zeg ik u, wie hier in De Wolden weet wat het beste is voor de 
inwoners, de gemeente of het COA?  
Neem verantwoordelijkheid voor uw inwoners en zorg dat ons mooie Zuidwolde een fijne 
plek blijft om te ondernemen en met elkaar samen te leven. 
 
Ook als wij na de Drentse puzzel kijken, waar met veel bravoure over wordt gesproken 
door de colleges in Drenthe, zien wij dat Drenthe veel meer opvangt dan nodig is. 
Wederom de vraag waarom?  
Waarom moeten we in Drenthe meer opvangen dan nodig is en de veelal hechte 
samenlevingen in dorpen ontwrichten. Kleinschaligheid past ook hier weer vele malen 
beter dan de megalomane ambities van mevrouw Klijnsma. 
 
Hoewel er met dit soort besluiten altijd voor en tegenstanders zijn, hoor ik juist, door de 
grootte van de opvang en niet alleen amv’s, dat inwoners afhaken en de gemeente straks 
in haar ééntje kan zorgen voor de opvang en integratie. Ook hier is wederom het 
dringende advies blijf bij het handelingskader en zorg dat de opvang te behappen is, voor 
de gemeente zelf als wel voor haar inwoners en ondernemers. Eigenlijk ondergaat u hier 
allen de lakmoesproef voor vertrouwen in de politiek. Dit is groter dan de partijpolitiek, 
maar zegt wat of u bent te vertrouwen op uw woord. 
 
Kortom met petitie, crowdfunding, pamfletten en spandoeken als uitingen van 
ongenoegen willen wij u raad oproepen tegen het voorgenomen besluit van het college te 
stemmen en te blijven vasthouden aan uw eigen handelingskader. 
 
En voor u college heb ik ook een advies:  “beter ten halve gekeerd, dan ten hele 
gedwaald”! 


